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Abstract (en)
The doctor blade holder for a doctoring belt 3 has one or more guide elements 7, 7', these guide elements being for example part of a chain 6 which
is guided in a guide track 2 with one strand. In this case, the guide elements engage with one gripping end 7' in in each case one recess of the
doctoring belt 3, the recesses being arranged in a perforation row parallel to one longitudinal edge of the doctoring belt. The doctoring belt is of leaf
spring-like construction. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Rakelhalterung für ein Rakelband 3 weist eine ohne mehrere Führungselemente 7, 7' auf, wobei diese Führungselemente z.B. Teil einer
Kette 6 sind, die in einer Führungsbahn 2 mit einem Trum geführt ist. Dabei greifen die Führungselemente mit einem Greifende 7' in jeweils einer
Aussparung des Rakelbandes 3 ein, wobei die Aussparungen in einer Perforationsreihe parallel zu einer Längskante des Rakelbandes angeordnet
sind. Das Rakelband ist dabei blattfederartig ausgebildet. <IMAGE>
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